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Γιατί έχει τόση δύναμη η εικόνα της Γέννησης 
του Χριστού;
Ορθοδοξία / Θεολογία

http://www.pemptousia.gr/?cat=1779
http://www.pemptousia.gr/?cat=747


Η εικόνα της Γέννησης του Χριστού αποτελεί μια εμβληματική απεικόνιση της 
έλευσης του Κυρίου στον κόσμο και θεωρείται από τις πιο σημαντικές στο 
Δωδεκάορτο. Εμπεριέχει τόση συμπυκνωμένη δύναμη μέσα της καθώς συμβολίζει 
την κατάργηση του παλιού κόσμου και την έλευση του νέου. Αφηγείται μια 
ολόκληρη Ιστορία και όχι μόνο αυτή της γέννησης του Θεανθρώπου. Ο Χριστιανός 
απευθύνεται στην εικόνα και μέσα από αυτήν επικοινωνεί με τον Ιησού Χριστό που 
ήρθε να ανακαινίσει τον κόσμο και να γεννήσει τον Νέο Άνθρωπο.

Διαβάστε περισσότερα εδώ

https://bit.ly/3Wa7qRW 
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